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MØTEREFERAT SØNDAG 19. NOVEMBER OSLO 
 
MØTE INNKALT AV Nils Erik Lundon, Ungdomskonsulent DFS 
MØTETYPE Utvalgsmøte 
MØTELEDER Olav Johan Lystad 
DELTAKERE Knut Vik, Jan Erik Bjerklund, Olav Johan Lystad, Ole Hans 

Dyrhaug, Unni Bjarkøy og Vidar Fossmo. 
Nils Erik Lundon, Engebret Mjøseng og Terje Vestvik  

 
 

Sak: 14/2011  Prioritering av DFSU sitt budsjett 
 
 
Saksopplysninger: 
 
I lys av de varslede nedskjæringer i DFS sitt budsjett, har Norges skytterstyre bedt 
om at det gjøres prioriteringer i alle budsjett. 
 
Drøfting: 
 
DFSU måtte som alle andre budsjettposter i DFS gjennomgå budsjettforslaget 
2012. Alle poster må vurderes, og prioriteres ved eventuelle nedskjæringer. 
 
 
 
Vedtak 
DFSU har prioritert alle utgifter på sitt budsjett, og oversender dette til 
administrasjonene for å samordnes til Norges skytterstyre. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
Sak: 15/2011  Handlingsplan for DFSU, ungdom i strategiarbeider til DFS 
 
Saksopplysninger: 
DFSU har hatt ei gruppe jobbende med å utarbeide en handlingsplan for DFSU sitt 
arbeid. Norges skytterstyre har bedt om bidrag angående ungdom og rekruttering til 
strategiarbeidet som nå gjennomføres i styret. Gruppen ledes av Olav Johan 
Lystad. 
 
Drøfting: 
DFSU drøftet inngående DFSU sin rolle, og innhold i en slik plan. 
 
 
 
Vedtak 
Gruppen jobber videre med problemstillingen, og legger det frem for DFSU i 
utvalgsmøte den 3/2-2012 
 

 
 
 

Sak: 16/2011  Sikkerhet ved bæring av våpen 
 
 
Drøfting: 
DFSU drøftet tiltak for å gjøre sikkerheten ved forflytning av våpen i forbindelse 
med DFS aktivitet. I Norsk jeger og fiske sine arrangement skal sluttstykket 
bestandig være i bakre stilling, eller tatt ut av våpenet ved bæring. DFSU har 
observert at det har vært noen episoder der våpen som har blitt visitert ikke har 
vært tomme allikevel. Noen ganger er det vanskelig å se igjennom, og kanskje 
slurves det også litt. Særlig vanskelig er dette med en del jaktvåpen med 
påmonterte lyddempere. 
DFSU mener at vi bør være føre var, og kanskje særdeles nå etter 22.juli. DFS har 
ikke til en eneste feil eller ulykke. 
 
 
 
 
Vedtak 
DFSU ønsker at det skal innføres en regel der det kun vil være tillatt å ha 
sluttstykket i våpenet på standplass. Når standplass forlates skal sluttstykket tas ut 
våpenet. 
Saken oversendes Norges Skytterstyre. 
 

 
 
 
 
 
 



 
Sak: 17/2011  15 meterskyting/ Skal det være klart adskilte sesonger? 
 
 
Drøfting: 
DFSU drøftet problemstillinger rundt 15 meter og feltskytingssesongen.  
 
 
 
 
Vedtak 
DFSU drøftet problemstillinger rundt 15 meter og feltskyting. DFSU ønsker å se 
nærmere på saken. 
 

 
 
 

Sak: 18/2011  Prosjekt flere tillitsvalgte. 
 
 
Saksopplysninger: 
 
DFSU har et ønske om å gjøre et nytt prosjekt i likhet med feltprosjektet. Det ble 
bestemt i april at DFSU ønsket et prosjekt som skulle sette fokus på det å være 
eller bli tillitsvalgt i DFS. Med det som mål å få gjennomført dette under LS i Voss, 
satte utvalget ned ei gruppe som skulle jobbe med en plan for prosjektet. Utvalget 
består av Unni Bjarkøy, Knut Vik og Jan Erik Bjerklund. 
Unni Bjarkøy ble valgt til leder. 
 
Drøfting: 
 
Gruppen hadde jobbet frem flere problemstillinger som ble drøftet i møtet, for 
videre arbeid. 
 
 
 
Vedtak 
Gruppen jobber videre med problemstillingen, og legger det frem for DFSU i 
utvalgsmøte den 3/2-2012 
 

 
 

Sak: 19/2011  Klasse Rekrutt 
 
 
Saksopplysninger: 
Det ble på skyttertinget 2011 vedtatt følgende: 
 
”I klasse Rekrutt er det kun lovlig å benytte kaliber.22 fra 1/1-2012. 



11, 12 og 13 åringer som ønsker å skyte med 6.5mm må delta i klasse Eldre 
Rekrutt. 
 
Det er ikke anledning til å gå tilbake til Rekrutt i løpet av en sesong om man har 
valgt å delta i Eldre Rekrutt.” 
 
 
Drøfting: 
 
Det ble på Skyttertinget 2011 vedtatt at det kun skal være mulig å skyte med kal 22 
i rekruttklassen fra 1/1-2012. Vedtaket har et par følger for skytterbokas punkt 
7.222, 7.223 og 7.224. 
En følge av vedtaket er at klasse Eldre Rekrutt må utvides til også å gjelde 11,12 
og 13 åringer som ønsker å skyte i den klassen. Det vil si at også regel 7.223 B om 
frivillig opprykk må endres. 
Når det gjelder muligheten for å gå tilbake til klasse Rekrutt er det dårlig presisert i 
vedtaket på Skyttertinget. 
I vedtaket står det at det ikke er anledning til å gå tilbake i løpet av en sesong. I 
DFSU sine drøftinger var det hele veien snakk om endt skytterår. Dette bør da 
presiseres til i løpet av kalenderåret. Slik det står i dag kan det tenkes at noen 
tolker dette som miniatyrsesong, feltsesong og banesesong. 
 
 
 
Vedtak 
DFSU råder Norges Skytterstyre til å fatte følgende vedtak: 
Det tillates at en rekrutt kan rykke opp i klasse eldre rekrutt i løpet av 
kalenderåret. 
Det er ikke mulig å gå tilbake til klasse rekrutt igjen før den ved årsskiftet.  
 
 

 
 
 

Sak: 20/2011  Prosjekt flere tillitsvalgte. 
 
 
Saksopplysninger: 
HV ungdommen får i dag ikke delta på mil NM. Mange skyttere i DFS er også 
medlemmer i HV ungdommen og kunne ønske å få delta i mil NM. 
 
 
Drøfting: 
Olav Johan Lystad har diskutert med HV staben om dette er noe de ønsker seg. 
Militære mesterskap organiseres og administreres av et eget utvalg, og de må da 
eventuelt kobles inn om dette er ønskelig. 
DFSU ser en god del positive muligheter ved at HV ungdommen kan få delta, men 
det må uansett forankres i et ønske fra HV selv. 
 
 



Vedtak 
DFSU arbeider videre med saken, og tar den opp igjen på neste møte. 

 
 
 

Meldingssaker 
 
1. Status budsett  
2. Skyteskole 

 
 
 
 
 
 
 
 


	DFSU 19 NOVEMBER 2011
	Sak: 14/2011
	Sak: 15/2011
	Sak: 16/2011
	Sak: 17/2011
	Sak: 18/2011
	Sak: 19/2011
	Sak: 20/2011
	Meldingssaker


